

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: NOOR CAPITAL MARKTS FOR DIVERSIFIED INVESTMENTS Date: 03-08-2023 12:52:11 PM Subject: Invitation to attend an Extraordinary General Assembly Meeting</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: نور كابيتال ماركتس للإستثمارات المتعددة التاريخ: 2023-08-03 12:52:11 PM الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي</p>
<p>The Board of Directors of NOOR CAPITAL MARKTS FOR DIVERSIFIED INVESTMENTS cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 11:30 on 27-08-2023 at Via visual and audio communication to discuss the following matters:</p>	<p>يسر مجلس ادارة شركة نور كابيتال ماركتس للإستثمارات المتعددة دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 2023-08-27 الساعة 11:30 في عبر الاتصال المرئي و المسموع وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:</p>
<p><b>Subject:</b></p>	<p><b>الموضوع:</b></p>
<p>Amending the Company's Articles and Memorandum of Association (the proposed amendments must be attached to the invitation)</p>	<p>تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي. (يجب ارفاق التعديلات المقترحة على العقد والنظام الاساسي في لدعوة للاجتماع)</p>
<p>Fourth Clause: Discussing the amendment to the articles of association and the articles of association with the decision to reduce the authorized capital and cancel the amendment to the contract and articles of association with regard to the decision to merge the company, amend the name of the company, and authorize the board of directors or whoever acts on its behalf to complete the necessary procedures in the relevant government departments. The sixth item: Discussing the cancellation of the items of the company's extraordinary general assembly meeting, which was held on 04/04/2023, which includes the first item, which is the amendment of Article No. (3) of the company's Memorandum of Association and Article (4) of the Articles of Association.</p>	<p>البند الرابع: مناقشة التعديل على العقد الأساسي والنظام الأساسي مع قرار تخفيض رأس المال المصرح به وإلغاء التعديل على العقد والنظام الأساسي بما يخص قرار دمج الشركة وتعديل اسم الشركة وتفويض مجلس الإدارة أو من ينوب عنه باستكمال الإجراءات اللازمة في الدوائر الحكومية ذات الاختصاص. البند السادس: مناقشة إلغاء بنود اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة والمنعقد بتاريخ 2023/04/04، والمتضمن البند أولاً وهو تعديل المادة رقم (3) من عقد تأسيس الشركة والمادة (4) من النظام الأساسي.</p>
<p>Merging of the Company or its incorporation</p>	<p>دمج الشركة او اندماجها</p>
<p>Discussing the decision to cancel the decision to permanently merge the company with Noor Al-Mal for Financial Brokerage and Foreign Exchanges LLC, according to what was stated in the extraordinary general</p>	<p>مناقشة قرار إلغاء قرار دمج الشركة نهائياً مع شركة نور المال للوساطة المالية والبورصات الاجنبية ذ.م.م بحسب ما ورد في اجتماع الهيئة العامة الغير العادي المنعقد بتاريخ (2022/3/29).</p>

assembly meeting held on (3/29/2022).	
Other:	آخر:
<p>The first item: Maintaining the decision to withdraw from the capital increase, which was approved unanimously by the extraordinary general assembly, which was held on 3-29-2022. Within the decisions of the Extraordinary General Assembly held on 6-30-2020 and approved by His Excellency the Minister of Industry, Trade and Supply on 8-9-2020 AD in advance, which is: • Increasing the company's authorized capital from 1 million Jordanian dinars / share to 10 million Jordanian dinars / share, by issuing 9 million shares with a nominal value of one dinar per share, provided that they are offered through the public offer, and in the event that the shares are not covered, the board of directors is delegated To cover the unsubscribed shares in the manner he deems appropriate. The second item: discussing the decision to cancel the decision to finally merge the company with Noor Al-Mal for Financial Brokerage and Foreign Exchanges LLC, according to what was stated in the extraordinary meeting of the General Assembly held on (3/29/2022). The third item: discussing the decision to amend the new name of the company, which would have become after the merger to (NCM Investment Company - Jordan, a private joint stock company), canceling it and keeping the name of the company as it is.</p>	<p>البند الاول: البقاء على قرار العدول عن زيادة رأس المال والموافق عليه بالإجماع من قبل الهيئة العامة الغير عادية والمنعقد بتاريخ 2022-3-29 ويكون نص القرار كما في الإجتماع المنعقد على النحو التالي (الموافقة بالإجماع عن العدول عن قرار زيادة رأس المال وهو بند من ضمن قرارات الهيئة العامة غير العادية والمعقود بتاريخ 2020-6-30 والموافق عليه من قبل معالي وزير الصناعة والتجارة والتموين بتاريخ 2020-8-9 م مسبقا وهو: • زيادة رأس مال الشركة المصرح به من 1 مليون دينار أردني / سهم الى 10 مليون دينار أردني /سهم وذلك عن طريق إصدار 9 مليون سهم بقيمة إسمية دينار للسهم الواحد على أن يتم طرحها عن طريق العرض العام وفي حال عدم تغطية الأسهم يتم تفويض مجلس الإدارة بتغطية الاسهم الغير مكتتب بها بالطريقة التي يراها مناسبة). البند الثاني: مناقشة قرار إلغاء قرار دمج الشركة نهائيا مع شركة نور المال للوساطة المالية والبورصات الاجنبية ذ.م.م بحسب ما ورد في اجتماع الهيئة العامة الغير العادي المنعقد بتاريخ (2022/3/29). البند الثالث: مناقشة قرار تعديل اسم الشركة الجديد الذي كان سيصبح بعد الدمج إلى (شركة ان سي ام للاستثمار – الأردن شركة مساهمة خاصة) وإلغاءه وبقاء اسم الشركة على ما هو عليه.</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: عزام بشتاوي</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: عزام بشتاوي</p>